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pORTIC 
Si tot va com esperem, teniu a les 

·mans el primer exemplar d'una nova 
etapa del "FULL",ja que a partir d'avui 
i en principi fins al 30 de juny, "LO 
FULL" esdevindrà una publicació 
quinzenal feta a l'impremta. 

Es tracta en defmitiva d'oferir una 
millor qualitat en tots els aspectes, de 
presentació, fotos, titulars, etc. que vingui 
a completar el tradicionalment interes
sant contingut de la publicació. 

Les nostres possibilitats econòmiques 
actuals d'acord amb els suscriptors que 
tenim, ens aconsellen de moment aquesta 
periodicitat quinzenal. A partir del se
gon semestre i a la vista dels resultat de 
l'experiment, ens podrem plantejar noves 
millores. De moment amb aquest nfunero 
105 i als 3 anys (el 7 de març) del número 
"O", comencem una nova etapa, pel ¡x:ible 
d'Ulldecona i per Catalunya, ideals (si, 
encara els ideals) que mouen al nostre 
partit, ESQUERRA REPUBLICANA 
DE CATALUNYA. 

"LO FULL" 
Edita: ESQUERRA REPUBLICANA DE 

CATALUNYA 
Carrer Major, 140, 2n. 
Ap. de Correus, 54 
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NOTES: Cal dir que aquesta setn1ana la correcM 
tora encara no ha corregit, cosa que a lo millores 
notarà. També, que per arribar a tapar tot el 
pressupOst de confecció a l'impremta, a partit del 
proper número inclourem anuncis i publicitat 
mitjançant unes més que barates taPifes, i que 
totes les empreses i comerços del poble rebreu 
una invitació per col.laborar amb LO FULL mit
jançant publicitat. Res mes de moment. 
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e 227 MILIONS, PRESSUPOST OFICIAL A 1990 
a la pràctica passarà com enguany, que els 192 inicials han segut 230 ... al Ple del 
5-2 es va aprovar sense gaire polèmica, amb el PSOE a favor i CiU i PP en contra. 
Com sempre poc temps per estudiar-ho als de l'oposició, per a què? 

• ES RECOLLIRAN FIRMES PER DEMANAR 
MIILORS COMUNICACIONS AMB TREN 
vista la situació de les comunicacions amb tren des de Ulldecona a Barcelona, 
València, etc. pensem iniciar una campanya de recollida de signatures demanant 
la millora d'aquesta situació. 

•JAUME ANTICH (VANDEilÓS): 
NO A UIIDECONA, SI A MADRID, 
EN QUE QUEDEM? 
votar dos coses diferents en un mateix tema, no sembla masa seriós ... 

•L'ESQUERRA DIU NO AL 1RANSVASSAMENT 
I AL PIA DE RESIDUS INDUSTRIALS 
reequilibrar Catalunya territorialment en lloc de fer Barcelona cada cop més gran 
es el nostre objectiu. Els Residu& on es produeixen i l'aigua al Riu. Mentrestant 
calen accions urgents per revitalitzar les comarques. 

• CARNAVALS D'UIIDECONA: ELS PRIMERS ... 
... però molts convilatans segueixen anant sempre amunt a guanyar-se el pà, i 
d'altres en tenen un fart per treure el pà de la trerra, això si CARNAVALS ... ELS 
PRIMERS. 
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• L'UIIDECONA EMPATA A MORA D'EBRE (1-1) 
IA MÀ DE RAMON QUEROL JA ES NOTA 
Diuen que aquest es un altre Ulldecona, que el treball de mentalització de Ramon, 
el nou entrenador, ja es nota, cosa que ens satisfà de veritat. La quantitat de la 
plantilla i l'esforç i la dedicació del nou entrenador treuran l'equip del pou. Segur: 
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VIATGE AL BÀLTIC 

Àngel Colom, Josep-Lluís Carod
Rovira i Miquel Pueyo, els actuals dipu
tats d'ERC al Parlament, han efectuat un 
viatge a les Repúbliques Bàltiques d'ES
TÒNIA, LETÒNIA i LITUÀNIA, per 
observar "in situ" el procés d'aquelles 
nacions vers la seua independència. 

Anaren acompanyats de diversos tèc
nics del partit que estudiaren els dife
rents aspectes que comporta un procés 
gradual, pacífic i sense violència per arri
bar a la plena in dependència respecte a la 
U.R.S.S. Cal recordar que aquestes 'tres 
Repúbliques amb un total de població 
que no arriba als 10 milions d'habitants, 
són de les zones més avançades i cultes de 
l'actual URSS, i que deixaren de ser paï-

RUMORS 

Amb molta precaució, però cal fer
nos ressò dels rumors que corren en el 
sentit de que part de la colònia gitana del 
barri de la Mina, vindrien a viure al nostre 
terme municipal. Això es va sentir dir ja 
Pany passat, i se'n torna a parlar ara, 
inclús s'assegurava que anirien a viure a 
LAMILIANA. Com ho hem sentit ho ex
pliquem, sense que de moment sapiguem 
res més. 

SETMANA CULTURAL A L'INSTITUT 

Entre els dies 12 i 16 de febrer, ha 
tingutlloca l'Institut"SALES l FERRÉ" 
una SETMANA CULTURAL amb 
col.laboració de la Generalitat, l' Ajunta
ment, diverses entitats bancàries, l'Es
plai i fAssociació de Jubilats. 

Hi ha hagut diversos tallers, música, 
ball de saló, terrissa, cuina, ecologia, fo
tografia, ioga, jocs d'ordinador, macra
mé, mecànica de motos, ràdio-aficionats, 
teatre, titelles, també 5 pel.lícules de 
vídeo, exposicions de fòssils, minerals, 
experiments de física, un concurs obert 
de paelles, esports diversos i una confe
rència sobre el tema de la droga. 

La gent s'ho ha passat bé i ha partici
pat, donant la raó a l'organització d'a
questesactivitats. De tota manera i si se'n 
pot .fer una crítica constructiva cara a 
d'altres anys, cal dir que hem trobat 
afaitar xerrades i debats sobre temes vius 
a~i a la nostra societat, i aquí cadascú 
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so s independents a l'any 1940 mercés al 
pacte firmat per RÚSSIA i ALE
MANY A. El sentiment de poble, de 
nació s'hi ha mantingut ben viu malgrat 
l'ocupació soviètica, i avui gaudeixen ja 
d'una sèrie de llibertats i poders que han 
anat arrencant gradual i pacíficament al 
govern central. 

D'aquest viatge i d'aquelles coses que 
els han semblat més interessants, en tin
drem puntual informació mitjançant els 
seus protagonistes ben aviat. 

EL PLA DE RESIDUOS 
INDUSTRIALS 

Lògicament cal parlar-ne més extensa
ment, però de moment i en principi aquí 
es tracta ara de precisar breument la po
sició de l'Esquerra. 

que hi posi el que vulgui, però ens sembla 
que aquesta seria una forma de conectar 
al jove amb tota la problemàtica actual, 
un jove no oblidem que serà víctima i des
tinatari directe de tota aquesta proble
màtica. 

SEGUEIX L'ONADA DE ROBATORIS 

Darrerament s'han produït novament 
diversos robatoris a establiments amb 
total impunitat i descaro, trencant vidres, 
estavellant cotxes contra les portes, etc. i 
és que com ja hem dit altres vegades, ara 
estan fent la campanya d'hivern. L'Ajun
tament diu que a partir d'ara hi haurà 
més coordinació entre la Policia Munici
pal i la Guardia Civil per a prevenir 
aquestos fets, esperem que sigui així pel 
bé de tothom. l 

®'ARiliESALFULL·•··.·. 

N'heni rebut tres de /aniateixapersona, 
i dienz ja per endavant que coneixent els 
tenies li donenz la raó, però soni-hi ... 

EL FRANCÈS A LES ESCOLES 

En lloc de francès, no es podria fer 
anglès oficialment pe~ a tothom? Avui el 
francès no serveix per a res, i la nostraes
cola no se li veu intenció de canviar 
aquesta situació. L'anglès és l'autèntica 
llengua útil de futur. Per a quan? M. C. F., 

~~l 
És evident que cal eliminar els residus 

qu~ es produeixen, i d'una forma contro
lada, però ens sembla que s'eliminarien 
molts de costos de transport i el perill 
afegit que representa el transport de 
matèries perilloses, si els abocadors i les 
incineradores es fessin a la vora de les 
zones més industrialitzades i que pro
dueixen aquestos residus. No ens sembla 
seriós anar a dur la merda (amb perdó) a 
zones que no n'han produït, zones depri
mides econòmicament i avisant-los amb 
14 dies de temps. Ens sembla tot un 
exemple a imitar per tants i tants servi
dors del partit (de qualsevol partit) el que 
han donat els alcaldes i regidors de cru 
dimitint davant d'aquest fet, i posant-se 
abans al costat del poble que els ha votat, 
que al costat del partit. l 

ULLDECONAIELTREN 

El PSC va fer al principi de manar a 
Ulldecona molta propaganda del que 
s'havia aconsseguit en quan a comunica..: 
cians i parades de tren a Ulldecona. En 
aquestos moments tenim estació i via i 
gairebé no ens serveix de res pel mal 
comunicats que estem, tant amb Barce
lona com amb València. Què passa? Es 
farà res? M'apunto a qualsevol iniciativa 
per a sensibilitzar a qui calgui.M. C.F. 

Resposta: Que et sen:bla contençar per una 
recollida de jir111es a Ulldecona i pobles afectats del 
voltant. Al "FULL" ja ens ho van proposar això de 
les fir111es. 

LA NOSTRA BIBLIOTECA 

Som molts els estudiants que necessi
tem efectuar consultes ala Biblioteca, i la 
veritat és que és molt important tenir-la, 
però ara no en tenim. Després d'haver-se 
fet uns grans actes i propagandes inaugu
rals al abril del 87, resulta que ara 3 anys 
després, encara no funciona. Ja esta bé 
que s'hagut de fer el trasllat, però un lloc 
tan important com a servei no pot restar 
tant de temps inútil. Quan hi podrem 
tornar? M. C. F. 

Al seu dia i pel "FULL·; ja vant criticar aquesta 
inauguració a 111itges, 110111és passable perqué estava 
integrada dintre d'un co11j1111t, però fe111 ressó de la 
teua quei~a, que 110 és la pri111era en aquest sentit, i 
tractare111 d'obtenir de MA.RIA CINTA RUBIO, 
l'actual bibliotecària, la i11fon11ació que necessites. l 



BARRIS 

Als VALENTINS estan d'enhorabo
na. Finahnent s'asfaltarà el Lligallo que 
hi va des-de el POU JUÀ. El Consell Co
m.areal del Montsià en finançarà les 
obres, unes obres del tot necessàries i que 
estalviaran uns bons km. 

També els han començat a posar els 
comptadors per a l'aigua, però de mo
ment aquesta obra es troba parada des
de fa temps tot i haver-se iniciat. El que 
no veuen clar alguns veïns és que hagin de 
pagar 10.000 ptes. per la instal.lació, tot i 
que enguany no pagaran aigua, que de 
tota manera no hagués arribat a lQ..000 
ptes.. Caldrà veure si a la llarga els 
comptadors perjudiquen o beneficien, 
tot es fa per bé. 

D'allò que estan mosques molts veïns 
dels Barris és de que practicament tots 
són socis de l'Associació de Pares de 
l'Escola d'Ulldecona i en canvi no tenen 
gairebé cap avantatge, ja que a les 5 els 
crios marxen tots els dies a casa. Ja han 
estat bastantes les queixes que ens han fet 
en aquest sentit i considerem que tenen 
raó. No es podria fer alguna cosa per 
posar remei a aquesta situació? Ho ha 
pensat l'Associació? Dit està. D 

ELS CAMINS VEÏNALS 

Hem d'insistir novament en l'estat 
lamentable que presenten la immensa 
majoria de camins veïnals. S'ha donat el 
cas de que degut a les pluges, han estat 
diversos els pagesos de la localitat que 
s'han quedat estacats al Camí del Mig, on 
avui al cap de moltes dies que no plou, 
encara no s'hi pot passar, sense que com 
és evident, cap responsable municipal 
se'n hagi entera!. Han fet falta tractors 
per treure els vehicles, i en algun cas s'hi 
va quedar el tractor i tot. En un poble 
normal, abans de posar altaveus al carrer 
M~jor per a la xaranga, no hagués costat 
res posar tan sols una senyal avisant. Avui 
a la zona afectada, si no hi va una pala i ho 
apanya, potser no s'hi podrà passar en 
molt de temps. Un "O" ben gros per als 
responsables dels camins. 

I posats a parlar, parlarem del Camí 
Montsià, avui un autèntic barranc encara 
ple de tolls prou fondos i d'aigua que 
encara corre. Passar per allí és jugar-te 
el vehicle, ihi ha gent que ho ha de fer dia
riament per anar a treballar. No serveix 

de res anar-hi tirant tractorades del que 
sigui, cal una sol.lució definitiva i desse
guida. Això són prioritats, lo demés vuits 
i nous i cartes que no lliguen. l 

XA~AIRIDBRll:S 

e Un cop instal.lats els altaveus al carrer 
Major amb l'excusa dels Carnavals, l'A
juntamel}t prepara ara la instal.lació 
d'unes pantalles de vídeo gegants que es 
situarien a totes les places del poble. 
D'aquesta manera els discursos del nos
tre Director General de Festes i Especta
cles es radiaran i televisaran al mateix 
temps, i no podreu tancar la ràdio com 
ara. No es descarta que un sol partit, un 
de totsol, faci també els seus mitings en 
directe per a tot el poble. Contents i 
agraïts, seguim pagant. 

e La instal.lació d'aquestos altaveus 
obliga també a crear la plaça de punxa
discos oficial, incorporat a la plantilla 
municipal. Les condicions que han de 
reunir els aspirants són: ser espanyol 
(catalans no), tenir carnet del PSOE, no 
saber llegir i escriure, tenir coneixements 
a tope de pasdobles, flamenca, lamba
des, sevillanes i si pot ser bona veu per 
cantar si fa falta. Cent cinquanta al mes, 
pagues, extres i vacances. 

e Alguns pagesos del poble (deuen ser 
del PP tots els pagesos del poble) comen
ten que no cal que l'Alcalde i Felipe es 
compren un tractor i vagin a llaurar els 
diumenges, que n'hi hauria prou en que 
se'n recordessin que existeix el camp i els 
pagesos, que en lloc de monuments a la 
memòria del pagès desconegut es preo
cupessin dels coneguts i dels actuals. 

• No és veritat queJORDI PUJOL hagi 
dit que "Catalunya serà espanyola o no 
serà". Només li va dir a Bush "Tranquil 
George, tranquil... tu inverteix que nosal
tres si convé ens fem espanyols". Només 
si convé eh ... és un matís que cal remar
car. l 
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FUTBOL 

Día 4-2-90 
ULLDECONA 5 - 2 AMPOSTA 

Un Amposta que venia a guanyar, va sortir 
esquilat i golejat del nostre camp merescudament. 
Aquesta es pot qualificar de gran victòria i ademés 
amb gols bonics i un gran futbol. 

El públic local que abans de co1nençar no 
hagués pagat 5 ctms. per la victòria local, va acabar 
rendit d'adnliració i més que satisfet, mentre que 
els an1postinsse'n vartanar decebuts totaln1ent per 
l'inesperat de la golejada. 

An1adeu n1arcaria el 1-0 després d'un gran 
remat sense parar, poc després faria el 2-0, i a punt 
d'acabar el prin1er ten1ps, Morelló va fer el 3-0, un 
gol de picardia. 

Al gol n1atiner de i'AMPOSTA a poc de co
n1ençar la segona part, el van seguir dos grans gols 
de Morelló que van sentenciar un partit que va 
deixar totaln1ent satisfeta la parròquia local, act1s
tun1ada a patir cada diun1enge. El darrer gol 
ampostí ja fou pura anècdota. L'Ulldecona va 
den1ostrar en aquest partit que l'equip no és per 
anar allí on va, i esperen1 quecs produirà la millora 
del joc i de la classificació. 

Jugaren: OBIOL: TOMÀS, SAMPER, VI
CENT. LEON; ARNAU, SUSO, MILLAN; 
AMADEU. CALLARISA i MORELLÓ. (LLUC 
i RAMON al segon ten1ps). 

Dia 18-2-90 
MÓRA D'EBRE l - l ULLDECONA 

Bon empat a Móra que rebaixa el compte de 
negatius. L'Ulldecona va evidenciar una notable 
millora en el seu joc, co1nparat amb anteriors 
desplaçan1ents, i el punt és totalment n1erescut. 

Els jugadors juguen ara 1nés 1nentalitzats i amb 
un altra moral, i això cal anotar-ho a favor de RA
MON QUER.OL quc·està fent una bona tasca. 
Diun1enge a1nb la visita del Vendrell cal acabar de 
confirmar la recuperació. 

Jugaren: OBIOL; TOMÀS, SUSO, LEON, 
SAMPER, ARNAU, AMADEU. (RAMON) 
VICENT, CALLARISA, MILLAN (SANCHO) i 
MORELLÓ. Gol: SAMPER. l 

la Cava - Canon~ 1-1 
Llorenç· S. Pere S. P. 1-2 
Vendrell - Reddis 2-3 
Mora d"Ebre- Ulldecona 1-1 
Amposta - Aapitenca 1-1 
Alcanar - Ampolla 2-1 
lnd. Reus - Calafell 0-0 
P. Mafumet- Cambrils 0-1 
Valls - L"Ametlla M. 2-0 

Valls 2112 8 14816 32+12 
Am~sta 2110 8 3 38 28 28 +8 
La ava 2110 6 5 30 15 26 +4 
Cambrils 2110 5 6221625 +5 
Calafell 21 710 4373324 +4 
Reddis 2110 3 8402823 +1 
S. Pere S. P. 21 9 5 7313023 +1 
Alcanar 2110 3 8252723 +3 
Rdpitenca 21 9 4 8403022 
L'Ametlla M. 21 8 6 7 27 27 22 +2 
Canonja 21 512 4262822 
lnd. Reus 21 8 6 9242718 -2 
Ampolla 21 3 12 6 21 27 18 -4 
Vendrell 21 7 410293818 -4 
Mora d'Ebre 21 7 311234017 -3 
Ulldecona 21 4 611364914 -8 
Llorenç 21 3 612193512-10 
P. Mafumet 21 4 314224211 -9 
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AJUNTAMENT 

e La Comissió de Governació canviarà 
de sentit els carrers des de la Mera a la 
sortida del poble direcció Vinaròs, de 
sentit de circulació s'entén. Fixe us bé a 
partir d'ara en les senyala, que de mo
ment encara estan tapades. 

e Junt amb la redacció de les normes 
subsidiàries que per fi es faran 
(3.300.000) al Pressupost-90, sembla ser 
que ja està prou perfilada per no dir del 
tot, la propera ampliació de la zona urba
na a fi i efecte d'afavorir la construcció i 
abaratir els preus dels pocs solars actuals. 

La intenció és ampliar la zona urbana 
per 2 o 3 llocs com a mínim, fins al Camí 
la Roja per una banda si fa o no fa, per la 
zona dels Terrés l'altra, i per la part de 
dalt del Manua podria· ser la 3' zona a 
ampliar. Cal dir que no se'n ha fet públic 
comentari per evitar especulacions, però 
suposem que s'haurà evitat també que 
mai es pugué parlar de tràfic d'influèn
cies, faltaria ... 

ACTUALITAT 
g 

~~ /FA- . 

Diversos ten1es han marcat darreran1ent l'ac
tualitat tant a casa nostra com a les zones més 
imn1ediates que ens envolten, i perque no, tan1bé 
parla rent de l'actualitat a la capital de la n1011arguia 
veïna, que co1n sabeu ens toca ben de prop, sobre
tot la butxaca. 

ELS CARNAVALS 
Han estat els primers. Deu ser potser en l'única 

cosa en que devem ser els primers. Pel n1on1ent en 
que fem aquest n.úmero,és gairebé impossible fer
ne un balanç detallat, això serà al proper, de 
n1oment dir que la nit de dissabte va haver-hi n1olta 
gent, divendres no tanta, n1enys co111parses que 
l'ahy anterior pel carrer, i la novetat del "fil n1usi
cal" pel carrer Major. L'única xifra que coneixem 
és el preu del local on s'ha fet el ball: 400.000 ptes., 
cosa que no està gens mal. Cal dir que segons ens 
han dit, aquest preu ha estat negociat directament 
per l'Alcalde i el propietari, els organitzadors 
non1és havien de pagar, i per endavant. 

EL PLA DE RESIDUS 
Després dels fets ocorreguts a Montblanc i la 

dinlissió dels alcaldes, segueix la niala maror, 
manifestacions, etc. 

Ara s'ha conegut una inforn1ació que pot portar 
més problemes. Ségonssemblael MOPU te in ten-

11 

• El pressupost bé, i vostès? Si ja ho 
saben, 227 milions per al 90, aprovat per 
PSOE i no aprovat per CIU i PP i poca 
cosa més. El det89 que de 192 inicials va 
acabar liquid"1t-se a gairebé 230 (un 
lleuger desequilibri vaja ... Com també 
som de l'oposició i no tenim les preben
des del grup dominant a l'hora de fer i 
estudiar el pressupost, ens reservem ofe
rir-vos el detall i els nostres comentaris al 
proper número, i també els comentaris 
sobre el del 89. Ahhh... per si no ho 
havíem dit, al Ple del 27-11 es va fer un 
expedient de suplements per al Carafal 
de Festes de l'Ajuntament, que oficial
ment va costar segons el suplement, 
805.504 ptes., és a dir 1.200.000, no, per si 
no ho sabien ... 

• És que ens ho volen furtar tot... aques
tòs de la Generalitat li estan passant 
factura al nostre Alcalde. No contents en 
enviar-li un qüestionari sobre el corre-

ció de fer 3 abocadors i 3 incineradores pèr tota 
Espanya, i com a Catalunya la inclouen també dins 
d'Espanya per a aquestos efectes, ens destinen una 
cosa de cada; se111bla ser q uc estan fondan1entpre
ocupats per l'oposició que ha trobat la Generalitat 
i pensen an1b raó que en el seu cas seria pitjòr. I ara 
us farem la pregunta nlorbosa i compromesa: 
Suposen1 que degut al control que el PSOE via 
ANTICI-1 exerceix sobre Ulldecona, ens veiem 
agraciats amb l'o,tJsequi d'un abocador per dir 
alguna cosa, si, del MOPU. Pregunta: què faria el 
nostre Alcalde'? intentaria convencera la població 
de la bondat de tenir un abocador a la porta, que 
crearia llocs de treball, donaria mostra de solida
ritat, etc.? o dimitiria en suport a la reacció nega
tiva de la població que governa'? Encara que sembli 
ciència-ficció, som dins del bon1bo, i població con
siderada don1ada, igual com CiU considerava 
domats a tots els.alcaldes de la Conca de Barberà. 
A vegades l'anticipació en la jugada és la clau de 
l'èxit. 

LES PEDRERES A ULLDECONA l A 
HORTA DE SANT JOAN 

Aquest diumenge dia 18 hi ha hagut una con
centració a Horta per protestar pel per111ís que 
l'Ajuntament d'Horta (CiU) i el Medi Natural de 
la Generalitat han concedit per fer una 1narbrera. 

bous de Cardona per a contestar (ell hi 
era quan es va infrigir la llei matant al 
bou), ara ens volen prendre els bombers 
(l'edifici suposem que no) i també reduir 
l'ensenyament al nostre Institut fins als 
16 anys en la nova reforma educativa que 
s'està fent. 

S'anuncien doncs nous "rounds" en 
un combat en que els únics perjudicats 
són els de sempre, el poble que paga i els 
torna a votar; que hi farem, de tota 
manera si el poble és massoquista. Llàs
tima. 

. • El que trobem bé és que s'hagi recon
vertit la Revista i reduït la despesa, enca
ra que pensem que una Revista que expli
qués TOT allò que passa a Ulldecona és 
viable i ben viable, no ho era en canvi una 
Revista que silenciava allò que incomo
dava al seu Director i compositor, Srs. 
Antich i Delgado. l 

He111 pogut veure aliviats i an1b satisfacció con1 
el CENTRE EXCURSIONISTA D'ULLDECO
NA i el PSC que no havien obert la boca de la 
pedrera del Montsià, es recupetaven per a la causa 
ecologista signant el nlanifest anti-n1arbrera 
d'Horta, ésclarque a Horta mana CiU i a Ulldeco
na no. Per cert, sap l'Ajuntament que al Montsià 
s'han fet diguem-ne que "prospeccions"'? han 
donat pern1ís? no?. 

El nostre Ajuntan1ent te un curiós sentit de 
l'ecologia iel respecte al 111edi natural(ben adjudi
cat per alguns ecologistes oficials), posa re tu exen1-
ples: fan una normativa estricta contra la terra 
quan les extraccions, 7 ó8, es veuen des de Galicia, 
posen arbres de ferro a Nadal per no gastar pins, 
i arranquen au bes perpoderpagar la ~a dels que 
han podat. 

I les pedreres? Ja està bé que la serra de dalt ja 
no te ren1ei o poc ren1ei n1és bé, però i el Montsià? 
El deixarà obrir l'Ajuntament per aquí i per allà i 
farà Ja normativa quan ja no hi haurà ren1ei'? Això 
si, llavors es podrà penjaria n1edallad'haveraturat 
les pedreres ... 

Tot aquest con1entari, dit sigui an1b tot el 
respecte per algun men1bre de l'Ajuntan1ent del 
que saben1 que fa el que pol, però la inèrcia oficial 
pesa n101t, massa ... l 


